

 Skullcandy

CRUSHER
WIRELESS



DEEPLY
IMMERSIVE
AUDIO

CRUSHER WIRELESS

AN IMMERSIVE BASS EXPERIENCE WITH FULL WIRELESS FREEDOM. CRUSHER WIRELESS TAKES YOUR MEDIA TO THE NEXT LEVEL WITH ALL-NEW STEREO HAPTIC BASS THAT DELIVERS DUAL-CHANNEL BASS YOU CAN FEEL. AND WITH UP TO 40 HOURS OF RECHARGEABLE BATTERY LIFE, YOU CAN ENJOY DAYS OF BLUETOOTH® LISTENING BEFORE NEEDING TO PLUG IN.



STEREO HAPTIC BASS

Stereo Haptic Bass is bass you can feel that is transmitted to each side of the headphone for true, left and right variable bass.





WIRELESS
Supporting the premium build and acoustics, Bluetooth® technology offers up to 40 hours of wireless connectivity and device-free control over music and calls.



REFINED ACOUSTICS

From dual, custom-tuned audio drivers, to the way the memory foam ear pads seal sound out, the acoustic experience has been refined in every detail.



Built-in
Microphone



Call, Track and
Volume control



40 Hr Battery
Life



Bluetooth
Wireless



Noise
Isolating

Download PR Kit:

**[https://skullcandy.amp-portal.net/
asset/cdownload/7a86d0c28ad4cf24e-
536550c3a09a86f](https://skullcandy.amp-portal.net/asset/cdownload/7a86d0c28ad4cf24e-536550c3a09a86f)**

 **Skullcandy**

CRUSHER
WIRELESS



ALLUMFASSENDES
KLANGERLEBNIS

CRUSHER WIRELESS

TAUCH GANZ IN DEINE MUSIK EIN UND BEFREI' DICH VOM KABEL. MIT DEM NEUEN, KÖRPERLICH SPÜRBAREN STEREO HAPTIC BASS ERLEBST DU MIT DEM CRUSHER WIRELESS EIN NEUES LEVEL AN MUSIKGENUSS. UND MIT BIS ZU 40 STUNDEN WIEDERAUFLADBAREM AKKULAUFZEIT KANNST DU TAGELANG ÜBER BLUETOOTH® MUSIK HÖREN, BEVOR DU AN DIE STECKDOSE MUSST.



STEREO HAPTIC BASS

Stereo Haptic Bass sorgt für spürbar fette Bässe, die realitätsgetreu zwischen links und rechts variieren können.





WIRELESS

Zusätzlich zur hochwertigen Verarbeitung und dem erstklassigen Sound sorgt Bluetooth® Technologie für bis zu 40 Stunden kabellosen Musikgenuss bei voller Kontrolle über Anrufe sowie Songs.



FEINSTE AKUSTIK

Von den dualen, speziell eingestellten Audio-Treibern bis hin zu den geräuschisolierenden Ohrenpolstern aus bequemem Memory Foam wurde jedes Detail ultimativ verfeinert.



Eingebautes
Mikrofon



Steuerung
von Anrufen,
Lautstärke
& Songs



40 Stunden
Akkulaufzeit



Bluetooth®
Wireless



Schall-
isolierender
Sitz

Download PR Kit:

**[https://skullcandy.amp-portal.net/
asset/cdownload/7a86d0c28ad4cf24e-
536550c3a09a86f](https://skullcandy.amp-portal.net/asset/cdownload/7a86d0c28ad4cf24e-536550c3a09a86f)**